
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ         ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

Αριθμός Απόφασης: 86/2024 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το Πρακτικό 8/2024 της συνεδρίασης της  Δημοτικής Επιτρoπής τoυ Δήμoυ Κoριvθίωv 

της 27-2-2024 

 

ΘΕΜΑ εκτός ημερήσιας διάταξης: «Τροποποίηση σύμβασης δωρεάς οχημάτων μεταξύ των 

Δήμου Κορινθίων και κοινωφελούς ιδρύματος με την επωνυμία «ΒΑΡΔΙΝΟΓΙΑΝNΕΙΟ 

ΙΔΡΥΜΑ»». 

 

         Η Δημοτική Επιτρoπή τoυ Δήμoυ Κoριvθίωv, πoυ απoτελείται από τoυς κ.κ.: 1)Γεωργία 

Στριμενοπούλου, Αντιδήμαρχο Εξυπηρέτησης του Πολίτη του Δήμου Κoριvθίωv, ως Πρόεδρo, 

δυνάμει της υπ’αριθμ.7671/1-2-2024 (ΑΔΑ: 6Ε2ΧΩΛ7-ΝΣΙ) απόφασης Δημάρχου Κορινθίων, 

2)Δημήτριο Τζαναβάρα, Δημοτικό Σύμβουλο, 3)Ευάγγελο Γεωργακόπουλο, Δημοτικό Σύμβουλο, 

4)Αναστάσιο Μποζίκη, Δημοτικό Σύμβουλο, 5)Σταύρο Δανιήλ, Δημοτικό Σύμβουλο, 6)Δημήτριο 

Μανωλάκη, Δημοτικό Σύμβουλο, 7)Βασίλειο Νανόπουλο, Δημοτικό Σύμβουλο, 8)Αθανάσιο 

Τσατσούλη, Δημοτικό Σύμβουλο, και 9)Γεώργιο Πούρο, Δημοτικό Σύμβoυλo, ως τακτικά μέλη, 

σύμφωνα με την υπ’ αριθμό 1/2/2024 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου Κορινθίων περί εκλογής 

τακτικών και αναπληρωματικών μελών της Δημοτικής Επιτροπής για τη θητεία από 2-1-2024 έως 

τις 30-6-2026, η οποία βρέθηκε νόμιμη με την υπ’ αριθ. πρωτ. 1521/5-1-2024 απόφαση του 

Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου, και 

λαμβάνοντας υπόψη τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν.3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε και 

ισχύει, συvεδρίασε σήμερα, την 27η Φεβρουαρίου 2024, ημέρα της εβδoμάδας Τρίτη και ώρα 10:00, 

σε τακτική συvεδρίαση και ύστερα από τηv υπ' αριθ. πρωτ. 12625/23-2-2024 σε ορθή επανάληψη 

πρόσκληση της Πρoέδρoυ της, πoυ κoιvoπoιήθηκε vόμιμα και εμπρόθεσμα σε κάθε έvα από τα 

μέλη της (τακτικά και αναπληρωματικά), για vα συζητήσει και vα πάρει απoφάσεις για τα θέματα της 

ημερήσιας διάταξης. 

 

         Στην συvεδρίαση αυτή, σε σύνολο εννέα (9) μελών ήταv παρόvτα εννέα (9) μέλη και έτσι 

υπήρχε vόμιμη απαρτία. 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

       1)Γεωργία Στριμενοπούλου, Πρόεδρoς, 2)Δημήτριος Τζαναβάρας, 3)Ευάγγελος 

Γεωργακόπουλος, 4)Αναστάσιος Μποζίκης, 5)Νικολέττα Μπονάτσου (αναπληρώνει το τακτικό 

μέλος Σταύρο Δανιήλ), 6)Δημήτριος Μανωλάκης, 7)Βασίλειος Νανόπουλος, 8)Πρωτοπαπάς  

Δημήτριος (αναπληρώνει το τακτικό μέλος Αθανάσιο Τσατσούλη), 9) Γεώργιος Πούρος. 

Α π ό ν τ ε ς 
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   Ουδείς. 

 

   Στην συνεδρίαση, σύμφωνα με τα οριζόμενα στις διατάξεις της παρ.8 του άρθρου 75 του 

Ν.3852/2010, όπως ισχύει, προσκλήθηκαν με την ίδια πρόσκληση και οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων 

του Δήμου Κορινθίων.  

 Ουδείς εκ των Προέδρων προσήλθε στην συνεδρίαση. 

           Η  Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.   

 

    Η Πρόεδρος ζήτησε από τα μέλη την έγκριση του κατεπείγοντος της συζήτησης του θέματος 

«Τροποποίηση σύμβασης δωρεάς οχημάτων μεταξύ των Δήμου Κορινθίων και κοινωφελούς 

ιδρύματος με την επωνυμία «ΒΑΡΔΙΝΟΓΙΑΝNΕΙΟ ΙΔΡΥΜΑ» », που συνίσταται στο ότι πρέπει άμεσα 

να τροποποιηθεί η εν λόγω σύμβαση, προκειμένου να γίνει το συντομότερο δυνατό η προμήθεια των 

σχετικών οχημάτων. 

  Η Δημοτική Επιτροπή ομόφωνα εγκρίνει το κατεπείγον της συζήτησης του θέματος και δέχεται να 

συζητήσει και να αποφασίσει επ’ αυτού.     

 

  Η Πρόεδρος, εισηγούμενη το μοναδικό θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης, υπενθυμίζει στα μέλη της 

Επιτροπής την υπ΄ αριθ. 49/510/2023 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής περί αποδοχής όρων 

σύμβασης δωρεάς οχημάτων μεταξύ των Δήμου Κορινθίων και του Βαρδινογιάννειου Ιδρύματος, 

καθώς και την υπ΄ αριθ. 5/61/2024 απόφαση Δημοτικής Επιτροπής περί τροποποίησης της ως άνω 

αναφερόμενης σύμβασης, και θέτει υπόψη τους μήνυμα ηλεκτρονικού ταχυδρομείου εκπροσώπου του 

Βαρδινογιάννειου Ιδρύματος προς το Δήμαρχο Κορινθίων, όπου ζητείται η λήψη απόφασης Δημοτικής 

Επιτροπής, στην οποία θα περιλαμβάνονται τα κάτωθι:  

1. Απόφαση στην οποία θα αναφέρεται ότι το ισχύον νομοθετικό πλαίσιο απαγορεύει στον 

Δήμο την ίδρυση λεωφορειακής γραμμής. 

2. Προτείνεται η τροποποίηση της σύμβασης με το Βαρδινογιάννειο Ίδρυμα προκειμένου να 

επιτραπεί στον Δήμο η παραχώρηση της χρήσης των λεωφορείων σε τρίτους (π.χ. ΚΤΕΛ) 

προκειμένου να εξυπηρετήσουν τον σκοπό της δωρεάς, ήτοι τη μετακίνηση των δημοτών, 

έναντι χαμηλού κομίστρου. 

3. Η υποβολή αιτήματος προς το Βαρδινογιάννειο Ίδρυμα για την κατά τα ανωτέρω 

τροποποίηση. 

  Η Πρόεδρος αναφέρει πως εκτός των ανωτέρω θα πρέπει η Δημοτική Επιτροπή να εξουσιοδοτεί 

το Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη για την υπογραφή της τροποποίησης της σύμβασης 

δωρεάς και να ορίζει δύο (2) εκπροσώπους του Δήμου Κορινθίων για την τριμελή επιτροπή του 

άρθρου 3 της εν λόγω σύμβασης με τους αναπληρωτές τους. 

  Κατόπιν των ανωτέρω η Πρόεδρος προτείνει τη λήψη απόφασης Δημοτικής Επιτροπής: α)όπου 

θα αναφέρεται ότι το ισχύον νομοθετικό πλαίσιο απαγορεύει στο Δήμο την ίδρυση λεωφορειακής 

γραμμής, β)για τροποποίηση των όρων της σύμβασης δωρεάς σύμφωνα με τα ανωτέρω και 
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συγκεκριμένα να αναγραφεί στη σύμβαση δωρεάς ότι επιτρέπει στο Δήμο Κορινθίων την 

παραχώρηση της χρήσης των λεωφορείων σε τρίτους (π.χ. ΚΤΕΛ) προκειμένου να εξυπηρετήσουν 

το σκοπό της δωρεάς, ήτοι τη μετακίνηση των δημοτών, έναντι χαμηλού κομίστρου, γ)να οριστούν 

εκπρόσωποι του Δήμου Κορινθίων στην τριμελή επιτροπή του άρθρου 3 της σύμβασης δωρεάς οι 

δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ. Γεωργία Στριμενοπούλου και Δημήτριος Μανωλάκης, ως τακτικοί 

εκπρόσωποι, και οι κ.κ. Νικολέττα Μπονάτσου και Ευάγγελος Παπαϊωάννου ως αναπληρωτές 

τους, δ)να εξουσιοδοτηθεί ο Δήμαρχος Κορινθίων κ. Νικόλαος Σταυρέλης για την υπογραφή της 

τροποποιημένης σύμβασης δωρεάς, και ε)να υποβληθεί αίτημα στο Βαρδινογιάννειο Ίδρυμα για 

την υλοποίηση των ως άνω τροποποιήσεων της εν θέματι σύμβασης δωρεάς. 

  Ο κ. Νανόπουλος, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει, μεταξύ άλλων, πως δεν συμφωνούν με την 

τροποποίηση της σύμβασης, διότι θεωρούν ότι όταν ο Δήμος έχει τη δυνατότητα να χρησιμοποιεί 

τα ηλεκτρικά λεωφορεία από την ΜΟΤΟΡ ΟΙΛ σε γραμμές όπου δεν υπάρχει γραμμή του ΚΤΕΛ, 

εξυπηρετεί καλύτερα τους πολίτες.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι υπάρχει γνωμοδότηση από την κ. 

Ζυγούρη, τη δικηγόρο που είναι στην Κεντρική Ένωση Δήμων Ελλάδος, που το επιτρέπει αυτό, 

δηλαδή ο Δήμος να κάνει δημοτική συγκοινωνία, και υπάρχει και η απόφαση από την Περιφέρεια, 

δηλαδή από την Αντιπεριφέρεια της Κορινθίας, που λέει ότι δεν υπάρχει γραμμή Προαστιακός-

Κόρινθος.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι κατά συνέπεια μπορεί ο Δήμος, και αυτή είναι η πρότασή 

μας να μείνει στην ίδια σύμβαση με τη ΜΟΤΟΡ ΟΙΛ και να διαθέτει τα οχήματα είτε στη γραμμή 

Προαστιακός-Κόρινθος, είτε, όπως προβλέπει η σύμβαση με τη σύνδεση με το Νοσοκομείο, την 

Καλλιθέα, και, όταν χρειάζεται, Αρχαία Κόρινθο και Εξαμίλια. 

  Ο κ. Πρωτοπαπάς, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι για εκείνον σαν απόφαση 

αυτό, όπως το είδε εκτάκτως το πρωί, θεωρεί ότι ο Δήμος πρέπει να πάει στην κατεύθυνση που 

είπε ο κ. Νανόπουλος, και εφόσον ο Δήμος έχει τη δυνατότητα να κάνει δική του αστική 

συγκοινωνία, γιατί, πρώτον τα δώρα δεν δωρίζονται, δεύτερον επιτέλους πρέπει να ξεκινήσει ο 

Δήμος τη δική του αστική συγκοινωνία, εφόσον υπάρχει αυτή η δυνατότητα και το Βαρδινογιάννειο 

Ίδρυμα έδωσε τα λεωφορεία για αυτόν το σκοπό, δεν τα έδωσε για να τα δώσουν στο ΚΤΕΛ.  

Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι πρέπει ο Δήμος Κορινθίων να μπει σ΄ αυτήν την τροχιά, διότι χωρίς 

αυτήν τη δυνατότητα ο Δήμος θα μείνει πίσω στο θέμα των αστικών συγκοινωνιών και της 

ανάπτυξης.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι η αποδέσμευση απ΄ το ΚΤΕΛ να είναι στόχος. 

  Ο κ. Πούρος, παίρνοντας το λόγο, ρωτάει, μεταξύ άλλων, τι θέλει ο Δήμος να κάνει και σε τι 

εξυπηρετεί το Δήμο η παραχώρηση στο ΚΤΕΛ.  

  Ο κ. Μανωλάκης, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι, όπως όλοι τους γνωρίζουν, ο 

Δήμος δεν έχει οδηγούς να λειτουργήσει τα υπάρχοντα οχήματα και να τα συντηρήσει, και 

προσλήψεις δεν είναι εύκολο να γίνουν στο Δήμο, άρα να έχει ο Δήμος δύο λεωφορεία που πρέπει 

να μπουν σε κυλιόμενη βάρδια κυκλοφορίας, που θα καλύψουν και θα εξυπηρετήσουν, ενώ μπορεί 

ο Δήμος να κάνει μία σύμβαση με το ΚΤΕΛ, που έχει τους οδηγούς, που έχει την τεχνογνωσία για 

να τα λειτουργήσει, να μην το κάνει, να προσπαθήσουν να βρουν οδηγούς ή να αφήσουν τα 

οχήματα στην άκρη να κάθονται.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι γνωρίζουν πολύ καλά ότι και το 
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Λουτράκι, που αγόρασε λεωφορεία, στο τέλος αναγκάστηκε να τα παραχωρήσει στο ΚΤΕΛ για να 

λειτουργήσουν.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι θεωρούν πολύ θετικό το να συνεργαστεί ο Δήμος με 

το ΚΤΕΛ, να δώσει τα λεωφορεία για να μπουν άμεσα και να εξυπηρετήσουν, κι αν στην πορεία 

δουν ότι ο Δήμος μπορεί να υποστηρίξει αστική συγκοινωνία, το συζητάνε. 

  Ο κ. Νανόπουλος, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι εδώ υπάρχει σύγκρουση 

συμφερόντων με το ΚΤΕΛ, διότι το ΚΤΕΛ δεν το συμφέρει αυτό που ο Δήμος προσπαθεί να 

συνεργαστεί και να κάνει.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι το ΚΤΕΛ το συμφέρει να παίρνει το 

κόμιστρο.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι άρα ο Δήμος, αν δεν έχει οδηγούς, που μπορούν να 

προσλάβουν, μπορούν να συμβληθούν με μια άλλη εταιρεία, που να δώσει στο Δήμο τους 

οδηγούς, και να λειτουργήσει σωστά η δωρεά της ΜΟΤΟΡ ΟΙΛ.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, πως 

διαφορετικά το ΚΤΕΛ δεν έχει κάποιο λόγο να συνεργαστεί με το Δήμο, το συμφέρον του ΚΤΕΛ 

είναι συγκρουόμενο με το συμφέρον του Δήμου και θέλει να βάλει γραμμές, τις οποίες θα 

εξυπηρετεί με τα δικά του οχήματα και θα παίρνει το υψηλό κόστος. 

  Ο κ. Πούρος, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι ο νόμος λέει ότι δύναται οι Δήμοι 

να δημιουργήσουν δημοτική συγκοινωνία, όπου δεν καλύπτεται από υπάρχουσα συγκοινωνία του 

ΚΤΕΛ.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι ο Σύλλογος Φίλων Προαστιακού είχε απευθυνθεί στο Δήμο 

πριν από καιρό κι είχε κάνει μια παράσταση στο Δημοτικό Συμβούλιο και πίεσε κι αποφασίστηκε 

ομόφωνα από το Δημοτικό Συμβούλιο να συστήσει ο Δήμος γραμμή δημοτικής συγκοινωνίας για 

να εξυπηρετήσει, αν μη τι άλλο, τον Προαστιακό, διότι δεν νοείται μια ευρωπαϊκή πόλη, όπως θέλει 

να λέγεται η Κόρινθος, να μη συνδέει τον Προαστιακό της με το κέντρο της. 

  Ο κ. Νανάπουλος, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι η δικηγόρος κ. Ζυγούρη 

κατέληξε στη σχετική γνωμοδότησή της ότι με την παραχώρηση στο Δήμο μπορεί ο Δήμος να 

κάνει δωρεάν, κι όποτε θέλει δωρεάν κι όποτε θέλει, γιατί μπορεί για παράδειγμα, το καλοκαίρι που 

έρχονται οι τουρίστες να είναι δωρεάν το εισιτήριο, το χειμώνα να μην είναι ή κάποιες ώρες που 

είναι οι φοιτητές το πρωί και πρέπει να εξυπηρετηθούν, να είναι δωρεάν το εισιτήριο και κάποιες 

άλλες ώρες να είναι συμβολικό.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι τη δυνατότητα αυτή πρέπει να τη 

διατηρήσει ο Δήμος κι όχι να την παραχωρήσει εν λευκώ στο ΚΤΕΛ.  Αναφέρει, μεταξύ άλλων, ότι 

μιλούν για εν λευκώ παραχώρηση στο ΚΤΕΛ, κι ότι η παράταξή του χωρίς εισήγηση, χωρίς 

λεπτομέρειες του πώς θα λειτουργήσει, δεν το ψηφίζουν. 
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         Η Δημοτική Επιτροπή, κατόπιν διαλογικής συζήτησης και έχοντας υπόψη την εισήγηση της 

Προέδρου, την υπ' αριθ. 49/510/2023 απόφασης Οικονομικής Επιτροπής, την υπ΄ αριθ. 5/61/2024 

απόφαση Δημοτικής Επιτροπής, τις διατάξεις του άρθρου 72 του Ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε 

και ισχύει, τις διατάξεις του Ν.3463/2006, όπως ισχύει, τις διατάξεις του Ν.4555/2018, όπως ισχύει, τις 

διατάξεις του άρθρου 9 «Αρμοδιότητες δημοτικής επιτροπής – Προσθήκη άρθρου 74Α στον ν. 

3852/2010» του Ν. 5056/2023, όπως ισχύει, καθώς και κάθε άλλη ισχύουσα, σχετική, νομοθετική διάταξη 

έστω κι αν δεν αναφέρεται ρητά παραπάνω 

  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

(μειοψηφούντων των κ.κ. Βασίλειου Νανόπουλου, Γεώργιου Πούρου και Δημήτριου Πρωτοπαπά) 

   Α.- Το ισχύον νομοθετικό πλαίσιο απαγορεύει στο Δήμο Κορινθίων την ίδρυση λεωφορειακής 

γραμμής.  

  Β.- Εγκρίνει την επιπλέον (εκτός αυτής που εγκρίθηκε με την υπ΄ αριθ. 5/61/2024 απόφαση 

Δημοτικής Επιτροπής) τροποποίηση των όρων της από 29-8-2023 σύμβασης δωρεάς οχημάτων 

μεταξύ του Δήμου Κορινθίων και του κοινωφελούς ιδρύματος με την επωνυμία «ΒΑΡΔΙΝΟΓΙΑΝΝΕΙΟ 

ΙΔΡΥΜΑ» και συγκεκριμένα να αναγραφεί στην ως άνω αναφερόμενη σύμβαση δωρεάς ότι επιτρέπει 

στο Δήμο Κορινθίων την παραχώρηση της χρήσης των λεωφορείων σε τρίτους (π.χ. ΚΤΕΛ) 

προκειμένου να εξυπηρετήσουν το σκοπό της δωρεάς, ήτοι τη μετακίνηση των δημοτών, έναντι 

χαμηλού κομίστρου. 

  Γ.- Ορίζει εκπροσώπους του Δήμου Κορινθίων στην τριμελή επιτροπή του άρθρου 3 της εν λόγω 

σύμβασης δωρεάς τους δημοτικούς συμβούλους κ.κ. Γεωργία Στριμενοπούλου και Δημήτριο 

Μανωλάκη, ως τακτικούς εκπροσώπους, και τους κ.κ. Νικολέττα Μπονάτσου και Ευάγγελο 

Παπαϊωάννου ως αναπληρωτές τους. 

  Δ.- Εξουσιοδοτεί το Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη για την υπογραφή της 

τροποποιημένης σύμβασης δωρεάς. 

  Ε.- Ορίζει την κοινοποίηση της παρούσας στο κοινωφελές ίδρυμα με την επωνυμία 

«ΒΑΡΔΙΝΟΓΙΑΝΝΕΙΟ ΙΔΡΥΜΑ» συνοδευόμενης από την υποβολή αιτήματος του Δήμου Κορινθίων 

προς το  «ΒΑΡΔΙΝΟΓΙΑΝΝΕΙΟ ΙΔΡΥΜΑ» για την υλοποίηση των ως άνω τροποποιήσεων της από 

29-8-2023 σύμβασης δωρεάς μεταξύ του Δήμου Κορινθίων και του κοινωφελούς ιδρύματος με την 

επωνυμία «ΒΑΡΔΙΝΟΓΙΑΝΝΕΙΟ ΙΔΡΥΜΑ». 

 

Αφoύ έγιvε η σύvταξη τoυ αvωτέρω πρακτικoύ υπoγράφεται όπως o Νόμoς oρίζει. 

Η αvωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 8/86/2024.- 

 

ΑΔΑ: ΡΙΝΧΩΛ7-ΗΤΞ



 

Ακριβές απόσπασμα 

Κόρινθος, 29-2-2024 

Η Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής 

 

 

ΓΕΩΡΓΙΑ ΣΤΡΙΜΕΝΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 

ΑΔΑ: ΡΙΝΧΩΛ7-ΗΤΞ
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